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Protokół z XVII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 18 stycznia 2016 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.06 – 20.50 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

 w sprawie opinii dot. zbycia części działki (druk nr 111) – projekt Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła 
do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako ppkt. b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji. 

 w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego przy ul. Heila 20 
w Krakowie (druk nr 112) – projekt Komisji Mieszkaniowej. W związku z brakiem głosów 
w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt. a przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Mieszkaniowej. 

 w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego przy 
ul. Puszkarskiej 3A w Krakowie (druk nr 113) – projekt Komisji Mieszkaniowej. 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt. b przy 
Sprawozdaniu z działalności Komisji Mieszkaniowej. 

 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 114) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 3. Pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia zmian 
do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w zakresie 
zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
do realizacji w latach 2013 – 2016 (druk nr 115) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako pkt. 4. Pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych 
do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 (druk 
nr 116) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako pkt. 5. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie korekty podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2016 
roku (druk nr 117) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 19 „za”, 
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0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako pkt. 6. Pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 
 

 W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 
punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 114) – projekt 
Zarządu. 

4) Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
w zakresie zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie do realizacji w latach 2013 – 2016 (druk nr 115) – projekt Zarządu. 

5) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych 
do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 (druk nr 116) - 
projekt Zarządu. 

6) Projekt uchwały w sprawie korekty podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 
w 2016 roku (druk nr 117) – projekt Zarządu. 

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. ustanowienia prawa trwałego zarządu 

na nieruchomościach położonych na terenie Parku Duchackiego w Krakowie (druk 
nr 110) 

b) projekt uchwały opinii dot. zbycia części działki (druk nr 111) 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Heila 20 w Krakowie (druk nr 112) 

b) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Puszkarskiej 3A w Krakowie (druk nr 113) 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
17) Oświadczenia i komunikaty. 
18) Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 
dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2016 (druk nr 114) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XVII/108/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 18 stycznia 2016 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego w zakresie zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie do realizacji w latach 2013 – 2016 (druk nr 115) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XVII/109/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 18 stycznia 2016 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 
przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 
(druk nr 116) - projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, 
a następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem głosów w dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XVII/110/2016 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 18 stycznia 2016 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie korekty podziału środków finansowych na „Obsługę 
Dzielnic” w 2016 roku (druk nr 117) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił 
projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem głosów w dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XVII/111/2016 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 stycznia 2016 roku. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. Komisja w czasie posiedzenia zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
W punkcie tym poruszono kwestię sporządzanego miejscowego plan zagospodarowania 
przestrzennego obszaru Osiedle Kurdwanów. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Jarosław 
Kajdański, Dorota Kolanowska, Zofia Filipowicz, Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek, 
Krystyna Gawrysiak. 
Kolejno Radny Jarosław Kajdański poruszył sprawę nowej organizacji ruchu w rejonie 
ul. Tuchowskiej, prowadzonych inwestycji w tym rejonie i poinformował o planowanych 
protestach mieszkańców. 
Głos w sprawie prowadzonych inwestycji i ochrony terenów zabrał również Radny Marek 
Mariusz Tytko. 
Radny Dominik Homa odniósł się do planu zagospodarowania i pozwoleń na budowę oraz 
organizacji ruchu w rejonie ul. Tuchowskiej. 
W sprawie organizacji ruchu w rejonie ul. Tuchowskiej głos zabrali również Radni: Krzysztof 
Sułowski, Dorota Kolanowska, Krzysztof Stanek, Jerzy Wolak, Krzysztof Kot. 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. ustanowienia prawa trwałego zarządu 
na nieruchomościach położonych na terenie Parku Duchackiego w Krakowie (druk 
nr 110) przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady poinformował 
o pozytywnej opinii Zarządu i otworzył dyskusję. W związku z brakiem głosów 
w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XVII/112/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
18 stycznia 2016 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie projekt uchwały opinii dot. zbycia części działki (druk nr 111) 
przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady poinformował 
o pozytywnej opinii Zarządu i otworzył dyskusję. W związku z brakiem głosów 
w dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XVII/113/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
18 stycznia 2016 roku. 

 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
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a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ul. Heila 20 w Krakowie (druk nr 112) przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu, 
a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Adam Zabdyr. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu 
jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę 
Nr XVII/114/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 18 stycznia 2016 
roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ul. Puszkarskiej 3A w Krakowie (druk nr 113) przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej 
opinii Zarządu, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Adam 
Zabdyr. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 19 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XVII/115/2016 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
18 stycznia 2016 roku. 

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
W punkcie tym głos zabrał Radny Jerzy Wolak, który poruszył kwestię likwidacji Gimnazjum 
nr 27. Głos w tej sprawie, a także w sprawie likwidacji Zespołu Szkół Odzieżowych nr 1 głos 
zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Krystyna Gawrysiak, Zofia Filipowicz, Danuta Zamulińska, 
Dorota Kolanowska, Teresa Grzybowska, Marek Mariusz Tytko. 
Radny Jarosław Kajdański poruszył również kwestię przeładowanej szkoły 
i reglamentowanej świetlicy w SP 27. Głos w tej sprawie zabrała również Radna Marzena 
Pilch-Skurowska. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją.  
W punkcie tym Radny Krzysztof Stanek poruszył kwestię nowopowstałego Smoczego 
Skweru (nie sprzątany, uwagi przy odbiorze). 
Radny Jarosław Kajdański zdał relację z posiedzenia Komisji Infrastruktury RMK, w czasie 
którego obradowano na temat planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
ul. Tuchowskiej. 
W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Jerzy Wolak, Zofia Filipowicz, Krzysztof Stanek, 
Miłosz Mleczek, Adam Zabdyr. Radni poruszyli m.in. temat działalności Zarządu Zieleni 
Miejskiej. 
Przewodniczący Rady poinformował o planowanym spotkaniu konsultacyjnym na temat 
rozwoju zieleni na terenie Dzielnicy. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Omówiono również kwestię dystrybucji Spacerownika. Głos w tej sprawie zabrali Radni: 
Marek Mariusz Tytko Krzysztof Sułowski, Teresa Grzybowska, Jarosław Kajdański. 
W punkcie tym, Radny Marek Mariusz Tytko poruszył sprawę wprowadzenia do WPF-u 
zadania dotyczącego budowy CKiR.  
Radna Zofia Filipowicz wyraziła pozytywna opinię na temat Spacerownika. 
Radna Teresa Grzybowska zwróciła uwagę na działalność OKK Wola w budynku Gimnazjum 
nr 28. 
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Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dominik Homa. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
Przewodniczący Rady poinformował o turnieju piłkarskim drużyn dziecięcych 
i młodzieżowych jaki odbył się w KS Orzeł. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Łach. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. Przewodnicząca Komisji zdął również relację ze spotkania jakie 
odbyło się w UMK w sprawie Centrów Aktywności Seniora.  
W punkcie tym Radny Jarosław Kajdański poruszył kwestię likwidacji Poradni dla Kobiet 
w Przychodni przy ul. Białoruskiej. Wiceprzewodniczący Kazimierz Bożek podziękował 
osobom pracującym przy org. Paczek i Wigilii. Radna Teresa Grzybowska odniosła się do 
CAS-ów. Przewodniczący Krzysztof Sułowski poruszył kwestię budowy centrum pomocy dla 
potrzebujących i seniorów przez siostry pallotynki. Radny Marek Mariusz Tytko poinformował 
o Klubie Seniora działającym przy parafii MB Różańcowej. Radny Jarosław Kajdański 
zaproponował aby informacje o centrach seniora znalazły się w Kurierze. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi - Przewodniczący Komisji Krzysztof Kot poinformował, że 
posiedzenie Komisji odbędzie się 20 stycznia. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie - 
Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska poinformowała, że na najbliższym posiedzeniu 
Komisji odbędzie się spotkanie w spr. chodnika łączącego ul. Kordiana z ul. Wysłouchów.  
Radny Jarosław Kajdański poruszył kwestię budowy wind przy domach kultury. 
 
Ad. 17. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Radna Dorota Kolanowska zapytała o harmonogram sesji. Przewodniczący Rady udzielił 
odpowiedzi. 

 Radna Teresa Grzybowska zapytała o możliwość podłączenia modemu wifi. Głos w tej 
sprawie zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Krzysztof Sułowski, Jarosław Kajdański. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Rewizyjna 10 lutego 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Sportu i Rekreacji 10 lutego 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Kultury  11 lutego 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  11 lutego 2015 r.  godz. 18.30 
Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami … 8 lutego 2015 r.  godz. 18.30 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 11 lutego 2015 r. godz. 19.00 
Komisja Edukacji 11 lutego 2015 r. godz. 18.15 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  12 lutego 2015 r. godz. 17.30 
Komisji Mieszkaniowa 12 lutego 2015 r. godz. 17.00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 8 lutego 2015 r. godz. 18.15 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 10 lutego 2015 r. godz. 18.00 

 Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię otwierania biura na posiedzenie Komisji. 
Głos zabrał Przewodniczący Krzysztof Sułowski. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag 
nie zgłoszono. 
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Ad. 18. Zamknięcie sesji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 20.50 zamknął obrady XVII sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


